
ningen door de heer J. G. N. Renaud, wetenschappelijk hoofd-
ambtenaar van de Rijksdienst voor het Oudheidkundig Bodem-
onderzoek te Amersfoort, een voordracht met lichtbeelden ge-
houden. Eveneens werd het Graafschap Holland ten tijde van
Albrecht besproken, terwijl aandacht werd geschonken aan de
resultaten van het archeologisch onderzoek.

De traditionele jaarlijkse excursie van het Genootschap - waar-
voor ook nu weer grote belangstelling bestond - werd gehouden
op zaterdagmiddag 17 juni 1961. Dit jaar was het doel Delft.
Om 2 uur werd per autobus vertrokken van het parkeerterrein
tegenover de Schouwburg. De aandacht was in het bijzonder ge-
richt op de twee kerken van Delft, de Nieuwe Kerk en de Oude
Kerk. De heren C. D. Goudappel en P. J. G. Verburgt, respectie-
velijk voorzitter en secretaris van de Vereniging Delfia Batavorum,
werden bereid gevonden dit bezoek in te leiden. Thee werd ge-
dronken in de Prinsenkelder, waarna nog werden bezichtigd het
Prinsenhof Museum en het Oranje-Nassau Museum.

Ten zeerste verheugend was het als spreker op de eerste bijeen-
komst van het Genootschap na de grote vacantie onze voorzitter
mr. W. F. Lichtenauer te kunnen aankondigen. Door hem werd
op vrijdag 27 oktober 1961 in de aula van Museum Boymans-van
Beuningen een voordracht gehouden onder de titel: 'Het Bezoek
van Napoleon en Marie Louise aan Rotterdam - 25-27 oktober
1811, Verslag van een ooggetuige met profetische gaven'. Een bij-
zonder groot aantal leden woonde deze belangrijke bijeenkomst bij.

Door prof. dr. W. Glasbergen, hoogleraar-directeur van het In-
stituut voor Prae- en Protohistorie aan de Universiteit van Amster-
dam, werd op vrijdag 24 november 1961 een voordracht gehouden
over het onderwerp: 'Neolithische Steurvissers aan de Beneden
Maas - 2300-2100 voor Chr.' Deze voordracht werd verlucht met
lichtbeelden. De bijeenkomst werd gehouden in een der zalen van
het Gebouw 'Atrium', gelegen aan de Karel Doormanstraat.

In samenwerking met de Havenvereeniging 'Rotterdam' werd op
woensdag 13 december 1961 een bijeenkomst belegd in de Blauwe
Zaal, Beursgebouw. Het onderwerp van deze avond was 'Stads-
uitbreiding'. Twee sprekers hebben deze avond het woord gevoerd.
Naar aanleiding van zijn kortgeleden verschenen boek, getiteld:
'VanPoort tot Poort', belichtte de heer J. Nieuwenhuis, oud hoofd
Afdeling Voorlichting & Publiciteit ten Stadhuize, voor de pauze
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